
Kontrollutvalgets beretning for 2022 

Kontrollutvalget har for sesongen 2022 bestått av Erlend Haugom (leder) og Sveinung Nå (medlem), 

samt Martin Andre Hjertaas som varamedlem. Det har vært gjennomført kursing i regi av NMF for 

kontrollutvalgets medlemmer via teams.  

Kontrollutvalget gjennomførte et møte med styret i BOMBK 20.02.23 hvor aktuelle saker ble tatt 

opp. Referat fra møtet ligger på hjemmesiden. 

Regnskapet for 2022 per 01.01.23 er gjennomgått, og kontrollutvalget ser at budsjettet går som 

forventet med et positivt resultat. All honnør til styret i klubben for dette. Det bemerkes dog at 

regnskapet skulle lagt tilgjengelig på nett, for alle medlemmer sitt gjennomsyn og tilgang, med 

jevnlig oppdatering gjennom året. Regnskapet skulle også lagt ved årsmøteinnkalling.  

Saksliste og andre dokumenter ble mottatt 14.03.23. Kontrollutvalgets beretning sendes også ut til 

klubbens medlemmer per epost og legges ved signert som vedlegg til årsmøteberetningen. 

Kontrollutvalget sine funn i 2022 og hva vi mener bør forbedres i det kommende året 

 Informasjon bør og skal være på en side som klubben selv eier.  

Informasjon som bør være på en hjemmeside, er hoved åpningstider til det forskjellige banene. Det 

bør og stå kontaktperson eller være informasjon om at det kan skje endringer og følg gjerne med på 

FB eller andre sider som klubben har. Men utgangspunktet må være at alt ligger på klubbens egen 

side, hjemmesiden. Styre referat bør ligge tilgjengelig innen rimelig tid etter styremøte på klubbens 

hjemmeside. Med rimelig tid menes innen en uke etter at møtet er avsluttet. 

Kontrollutvalget ser at det er bedring i rutiner etter at dette ble påpekt tidligere, men oppfordrer 

styret til å fortsette å legge ut informasjon på hjemmesiden når dette er tilgjengelig. 

Ungdomssatsing  

Ungdoms satsing er flott og positivt for klubben, så lenge en forholder seg til regler og lover satt av 

NMF.  Det skal foreligge en tidsplan på hva som er kjernen i satsingen, og hva dette koster i penger 

for klubben, samt en fremdriftsplan for hva som skal gjøres. Fremdriftsplanen og budsjett vedtas på 

årsmøte, eventuelt ekstraordinært årsmøte hvor medlemmene får informasjon om hva som er 

planlagt da dette direkte berører klubbens medlemmer og deres virke i klubben. Det må foreligge et 

budsjett og en ramme for satsingen på lik linje med andre poster i budsjettet, samt et klart 

ansvarsforhold for de involverte parter i klubben, og plan for aktiviteten slik at klubben ikke blir stilt 

økonomisk ansvarlig dersom skade på personer eller utstyr skulle forekomme. 

Innkjøp i klubben 

Så lenge en er en klubb / organisasjon, så må en huske på at alt materiell skal ut på anbud. Der fører 

en opp hva som skal kjøpes og hva utstyr som skal være med, samt en oversikt over hvilke aktører 

som var med på anbudsrunden, og hvilke priser som ble tilbydd. Dokumentasjon på dette må 

fremvises ved revisjon av klubben i regi av NMF. Ansvar ligger på styrets leder og kasserer som har 

tilgang til klubbens konto. 

 

 

 



 

 

Klubb‐ biler 

Klubb‐biler har klubben noen av, og dette er verdier i klubben. Klubben bør ha et budsjett som 

ivaretar at disse bilene er i brukbar stand. Utlån av deler, elektronikk, eller annet fra klubb biler eller 

fra beholdning i klubben for å hjelpe medlemmer og aspiranter kan gjøres, men da skal utstyret 

leveres tilbake umiddelbart etter bruk av vedkommende i den stand det ble lånt ut.  Ødelegges 

klubbens utstyr der uvøren bruk er grunnen, så må også dette erstattes av den som gjør dette. Dette 

må gjøres helt klart ved utlån. Klubbens medlemmer eller aspiranter, skal ikke ta med seg verdier fra 

klubben hjem eller andre steder utenfor klubbens kontroll da dette er felles eiendom for alle 

medlemmer i klubben. 

Valg av lokasjon for styremøter og årsmøter i tråd med bærekraftig utvikling 

En må huske på at klubben er i fra Os i sør til Gulen i nord og Øygarden i vest og Samnanger i øst, og 

der anbefaler vi i kontrollutvalget at det kjøres styremøter på en digital plattform, slik at jobb og 

eller andre ting ikke hindrer en i å være med på møter, da dette kan føre til at alles mening ikke blir 

hørt. Det er fullt mulig å gjennomføre dette på en bærekraftig måte i 2023 uten bruk av bil, som gjør 

at man kan delta på møter selv om man er forhindret fra å reise til fysisk lokasjon. Dette vil spare 

miljøet og belaste styremedlemmer mindre i form av brukt tid i klubben, samt at flere vil kunne bidra 

som styremedlemmer. Kontrollutvalget vil henstille klubben å gjennomføre dette slik at miljøet blir 

minst mulig belastet. 

Plan og budsjett for vedlikehold av baneanlegg 

For å sikre en mest hensiktsmessig og økonomisk drift av klubben, så er det viktig at det blir vedtatt 

en plan for kommende års vedlikehold av klubbens anlegg. Planen må stå i samsvar med vedtatt 

vedlikeholdsbudsjett som er vedtatt på årsmøtet. Er det behov for å gå utover vedtatt budsjett, så 

må dette informeres ut til medlemmene i form av ekstraordinært årsmøte hvor det fattes et nytt 

vedtak. Kontrollutvalget savner dette som informasjon på hjemmesiden til klubben. 

HMS og hygiene 

Det har blitt observert gjentatte ganger på BRCA av klubbens medlemmer at det er spor etter mit i 

bærende konstruksjon, noe som fremkommer som sagspon på tepper og annet. Dette er noe som 

kontrollutvalget henstiller klubbens styre i å ta opp med huseier for å utbedre, eventuelt vurdere om 

det lenger er hensiktsmessig å leie lokalene på Garnes. Kan spor etter mit fremkalle allergi for 

klubbens medlemmer? Er det sikkert å holde drift når dette er et faktum? 

Kontrollutvalget ønsker at klubbens styre jobber med å få et lokale med WC og muligheter for å 

kunne ivareta hygiene. Det er også manglende adkomst på BRCA for bevegelseshemmede per dags 

dato.  

For kontrollutvalget i Bergen og Omegn Modellbilklubb 

Erlend Haugom og Sveinung Nå 14.03.23 

 


